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Referat af årsmøde i Danmarks Naturfredningsforening, Fanø  
den 2. november 2021 på Nordby skole. 
 

Deltager: 26 deltagere (inklusive bestyrelsen).  

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Christina Løjtnant som dirigent.  

Christina Løjtnant blev valgt.  

 

Dirigenten konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt.  

 

Bestyrelsen foreslog Monica Stoye som referent.  

Monica Stoye blev valgt.  

 

2. Bestyrelsens årsberetning 

Formand Britt Schak Hansen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 

Årsmødet drøftede beretningen med vægt på følgende temaer:  

• Færdsel på stranden 

• Størrelsen på sommerhuse 

• Udvidelse af Esbjerg Havn 

• Turisme; benyttelse og beskyttelse 

• Aktivering af lokalforeningens medlemmer/etablering af frivillighedsbank 

 

3. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

• Tre bestyrelsesmedlemmer for tre år.  

o Søren Vinding, Monica Stoye og Christina Løjtnant ønskede genvalg.  

o Seks kandidater stillede op til de tre pladser. 

o Søren Vinding, Monica Stoye og Christina Løjtnant blev genvalgt.  

• Et bestyrelsesmedlem for to år 

o Bestyrelsen foreslog Charlotte Ploug. 

o Fire kandidater stillede op til den ene plads. 

o Charlotte Ploug blev valgt.  

• To suppleanter for et år 

o Bestyrelsen foreslog Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard 

o Ingen yderligere kandidater. 

o Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard blev valgt.  

 

Det blev inden valget af suppleanter afklaret, at suppleanter ikke deltager i 

bestyrelsesmøder.  

 

4. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.  

 

5. Eventuelt 

Formanden sendte en frivilligliste rundt, for at muliggøre en indkaldelse til et 

frivilligmøde. DN Fanø har ikke mailadresserne på de lokale medlemmer og kan dermed 

ikke indkalde medlemmerne direkte.  

 

Opfordring til at DN Fanø kigger nærmere på det ombyggede sommerhus på Landevejen 

89.  

 

Forsamlingen takkede for et godt årsmøde.  

 

 


